
 

  Komise volnočasových aktivit (KVA) 

 

Datum konání: 9.12.2015 

Místo konání: malá zasedací místnost úřadu MČ Praha 21  

 

Přítomní členové (řazeno abecedně): ing. Eva Danielová, Blanka Exnerová,  

dr. Zuzana Dastychová, ing. Martin Kopecký, Petr Mach, Jan Veselý, Zdeněk Voříšek  

Omluveni:  

Nepřítomni: 

Zasedání vedl: Petr Mach – předseda komise 

 

Program: komise vyslechla od pana Voříška informaci o realizaci sobotního pohádkového 

představení dne 5.12.2015 s tím, že doporučuje dále pokračovat v zimních měsících s těmito 

představeními pro děti. Z tohoto důvodu pověřila pana ing. Kopeckého, aby na jednání nové Rady MČ 

projednal otázky, jak dále pokračovat v kultuře v naší městské části a hlavně v jak velikém finančním 

rozsahu. V návaznosti komise též pověřila svého předsedu pana Macha, aby interpeloval na 

následujícím zasedání Zastupitelstva MČ Praha 21 dotazem, zda by Komise volnočasových aktivit 

nemohla získat od vedení obce svojí finanční kapitolu, ze které by se hradily pořádané kulturní akce. 

Představa komise je mít v této kapitole finanční částku 100.000,-Kč/na rok, s tím, že 20.000,-Kč by 

připadlo na uspořádání plesu MČ, 20.000,-Kč na pořádání divadelních představení a 60.000,-Kč na 

pořádání hudebních koncertů. Komise by poté projednala v jak velikém formátu těchto představení 

pokračovat a sestavila by plán akcí.  

 

Komise navrhla, aby v připravované databázi Újezdských spolků na webu MČ bylo jasně definováno 

kde, se která akce koná, zda v divadle Masarykovy školy nebo v sále polyfunkčního domu. 

 

Paní Danielová podala komisi informaci o rozšíření stávající muzejní rady o nového člena, pana 

Michala Théra, ač kterému je teprve 17 let má veliký zájem v muzejní radě pracovat a též by rád 

převzal funkci muzejního kustoda po panu Vamberovi. Dále komisi informovala o nutnosti sehnat 

suché prostory pro muzejní archiv. Komise navrhuje získat tyto prostory v polyfunkčním domě a 

pověřila svého předsedu pana Macha, aby toto projednal s vedoucím VHČ panem Zemanem. Komise 

dále vyslechla informaci o připravované vernisáži o Karlu IV. Výstava bude zahájena dne 2.3.2016 

v polyfunkčním domě a potrvá až do poloviny května. Do této akce bude zapojena celá Masarykova 

základní škola. Je potřeba vyřešit financování odměn pro zúčastněné děti a květin pro paní učitelky. 

Komise navrhuje zapojit do této akce více spolků. V návaznosti na tuto vernisáž, byl pan Voříšek 

pověřen zjistit u některých z divadelních společností, zda nemá ve svém repertoáru nějaké 

představení o Karlu IV.  

 

V 17:00 hod bylo jednání komise řádně ukončeno. 

Komise se opět sejde 6.1.2016, od 16:00 hod  

     

 
Zapsal: Zdeněk Voříšek – tajemník komise dne 9.12.2015 
Schválil: Petr Mach – předseda komise       



 


